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#ZSDP 

Školní žákovský parlament 

- Za školu přítomni: Mgr. Václav Matoušek, Mgr. Kateřina Kupcová 

- Prezence – nepřítomni zástupci tříd: IV.B, IV.D 

__________________________________________________________________________________ 

Program 

- Příslušní zástupci vytvářeli jmenovky pro všechny členy parlamentu 

- Byly představeny návrhy loga parlamentu – jeden byl většinově „odsouhlasený“;  

o p. Matoušek ještě zmínil, aby odsouhlasený návrh byl zjednodušený a lépe vystihoval 

parlament, jelikož předložený návrh se hodně týkal sportovní tematiky, což není 

primární náplň parlamentu 

- Bylo hlasováno o možných propagačních předmětech školy – nejvíce hlasů získaly ponožky, 

dále pak sportovní čelenky, propisky, a mikiny – příslušní zástupci mají do příštího 

parlamentu za úkol zjistit, za jakých okolností se dají produkty vyrobit a představit jejich 

případný vzhled 

- Tomášem D. představil svůj článek o parlamentu, který bude otisknut ve školním parlamentu 

- Příslušnými zástupci byly představeny varianty umístění nástěnky parlamentu a její obsah. 

Umístění nástěnky bude koordinátorem parlamentu konzultováno s vedením školy. 

- Byl založen instagramový účet parlamentu (ZS_Dobiasova_Parlament), který bude sloužit pro 

informování žáků a veřejnosti o novinkách a celkovém dění ve škole. 

 

 


